

# 71.6\*97.6mm 80G书纸 双面印刷 机器折页

MINISO

## PRODUCT MANUAL

### 使用說明書

## 時尚簡約藍牙頭戴式耳機

## WIRELESS HEADPHONES

Model: V4

使用產品前請仔細閱讀本使用說明書，並請妥善保管。  
PLEASE READ THIS MANUAL CAREFULLY BEFORE USING THE PRODUCT AND KEEP IT IN A SAFE PLACE.

### PRODUCT INTRODUCTION

Thank you for purchasing V4 Wireless Headphones. In order to better understand this product, read the user manual carefully before using it.  
Important Safety Instructions:  
• To ensure safety, please follow the instructions mentioned in this manual any time before using the product.  
• Beware of sharp edges, uneven surfaces, metal objects, accessories and packaging to avoid any possible damage.  
• Please do not dismantle or repair this product. Otherwise, it may cause fire, electronic breakdown or even complete damage.  
• Do not wipe the product with oil or other volatile liquids.  
• Do not use this product in place of potential danger.

### PRODUCT AND ACCESSORIES

Wireless Headphones x1 USB charging cable x1

### STRUCTURE

- Foldable design
- Volume + / Previous track
- Multifunctional Button (Refer to Functions for details)
- Charging port
- Microphone
- Indicator light

### 產品介紹

感謝您購買和使用V4藍牙耳機。為了能更好地了解此產品，請在開始使用藍牙耳機前，仔細閱讀說明書。重要安全說明：  
• 為了確保安全，請隨時按照說明書中的說明使用產品。  
• 請注意產品邊緣、不平整的表面、金屬件、配件和包裝，以避免出現任何可能的損傷。  
• 請勿自行拆解、修理此產品，否則可能會導致起火、電子零件損壞或產品完全損壞。  
• 請勿用油或其他揮發性液體清潔產品。

### 附件清單

藍牙耳機x1 USB充電線x1

### 結構介紹

- 可折疊便攜設計
- 多向調節的耳罩
- 多向調節的耳罩(功能介紹)
- 音量+ / 上一首
- 音量- / 下一首
- 充電接口
- 麥克風
- 指示燈

### 技術參數

藍牙版本: V5.0  
支持藍牙協議: HSP, HFP, A2DP, AVRCP  
無線傳輸範圍: 10m  
頻率範圍: 20Hz~20kHz  
接收範圍: 87.5~108MHz  
待機時間: 400-500 HOURS  
電池: DC3.7V 鋰電池 250mAh  
充電輸入/時間: DGSV / 210mA, 3.5~4.5HOURS  
音頻輸入: 3.5mm

### 功能介紹

1. 開機: 在耳機的狀態下按住**▶**鍵3秒, 紅色的LED燈交替閃爍, 同時有“開機”進入藍牙功能的手機或主機藍牙功能匹配(詳情參看後面的配對部分)。
2. 配對: 使用藍牙功能的手機或主機藍牙功能匹配。
3. 播放/暫停: 當在播放的時候, 按**▶**鍵實現暫停播放, 在暫停時按**▶**鍵實現播放。
4. 音量增加: 按**▶**鍵增加音量。
5. 音量減少: 按**▶**鍵降低音量。
6. 播放/下一首: 按**▶**鍵播放下一首曲目。
7. 播放/上一首: 按**▶**鍵播放上一首曲目。
8. 接聽電話: 按**▶**鍵。
9. 結束通話: 按**▶**鍵。
10. 拒絕來電: 來電時按下**▶**鍵2秒。
11. 開機/待機或者工作狀態下按**▶**鍵3秒開機/發出提示音(關機/同時LED燈亮2秒)。

12. 充電: 將充電線插入充電的埠(紅色線常亮), 充電為紅線熄滅。
13. 連接藍牙設備: 按照配對方法, 藍牙耳機與手機配對成功後, 手機來電時, 按**▶**鍵接聽電話。
14. 藍牙通話: 按**▶**鍵接聽電話。
15. 藍牙通話結束: 按**▶**鍵掛斷電話。

### 與手機匹配

首先必須將藍牙耳機與其他設備進行配對, 必須藍牙耳機和藍牙設備處於對焦, 在有效的範圍內, 設備和藍牙耳機會自動連接。藍牙耳機開機並進入配對模式。  
• 藍牙耳機開機並進入配對模式。  
• 從手機找到藍牙設備並選擇自動連接耳機。  
• 若系統提示, 請輸入“0000”作為配對碼, 從而將手機配件與藍牙耳機連接。  
• 手機顯示您確認此配對, 請按OK或左鍵。

### 與電腦匹配

如果您的電腦沒有藍牙功能, 您可以插一個USB方面的藍牙適配器並安裝該設備的軟件以開始設備連接。  
選擇您的電腦上的藍牙控制軟件事務系統自帶的軟體, 如VIT軟體, 選擇您的藍牙設備。  
搜索您的藍牙耳機時, “MINISO V4”將顯示在搜索到的裝置清單中, 點擊該藍牙耳機, 選擇“連接設備/配對”選項。  
至此, 您的藍牙耳機已與電腦建立連接, 然後打開您電腦的媒體播放或媒體播放音樂, 或者電影, 播放流媒體, 所有聲音將會從藍牙耳機傳出。

### 對耳機進行充電

1. 將充電線連接至耳機上的充電埠;
  2. 充電期間, 指示燈會變成紅色;
  3. 耳機充滿時, 紅色指示燈會變綠;
  4. 使用USB線連接的充電器, 長時間充電可能會導致損壞耳機, 或在極低溫度下導致爆炸。
- 當您的藍牙設備與您的設備移動時導致電池放電下降, 這將所有可用電池電量為高正常荷。

### 安全規則

1. 本產品並非玩具, 兒童請在大人監護下使用耳機。
2. 請勿將設備至於過熱或低溫(0°C以下/45°C以上)的環境下。
3. 請避免劇烈震動或劇烈震動設備損壞電池。
4. 請勿將設備用於任何可能導致人身安全或財產損失的用途。
5. 為了出行安全, 請您在開車時不要在行駛中使用藍牙設備。
6. 為了保持您的個人安全, 請勿將耳機插孔或設備心臟起搏器通過近距離(約10英尺/3M)。
7. 請勿在雷暴天氣下使用藍牙設備, 雷暴可能導致設備工作不正常, 並增加雷電的危險。



### PRODUCT INTRODUCTION

Thank you for purchasing V4 Wireless Headphones. In order to better understand this product, read the user manual carefully before using it.  
Important Safety Instructions:  
• To ensure safety, please follow the instructions mentioned in this manual any time before using the product.  
• Beware of sharp edges, uneven surfaces, metal objects, accessories and packaging to avoid any possible damage.  
• Please do not dismantle or repair this product. Otherwise, it may cause fire, electronic breakdown or even complete damage.  
• Do not wipe the product with oil or other volatile liquids.  
• Do not use this product in place of potential danger.

### PRODUCT AND ACCESSORIES

Wireless Headphones x1 USB charging cable x1

### STRUCTURE

- Foldable design
- Volume + / Previous track
- Multifunctional Button (Refer to Functions for details)
- Charging port
- Microphone
- Indicator light

3. Please keep children or animals' eyes away from the indicator light.
4. Do not wear for a long time at high volume to avoid damaging hearing.
5. Do not travel safely, please pay attention to the traffic when using headphones while driving or walking.
6. To ensure your safety, do not wear or place the headphones too close to the cardiac pacemaker (less than 10cm).
7. Do not use the device during thunderstorms. Thunderstorms may cause the device to malfunction and increase the risk of electric shock.

### CHARGING THE HEADPHONES

1. Connect the charger to the charging port on the headphones;
2. The indicator light will turn red during charging;
3. When fully charged, the red light will dim out. Remove the charger;
4. Please charge with the charging cable provided with the product, otherwise it may cause damage to the headphones or even explosion in extreme events;
5. Repeated charging and discharging of the headphones will shorten the battery life of the headphones. This is a normal phenomenon for all rechargeable batteries.

### SAFETY INSTRUCTIONS

1. The product is not a toy. Children should use the headphones under the supervision of adults.
2. Do not use the product at too high or too low a temperature (below 0°C or above 45°C).

3. Please keep children or animals' eyes away from the indicator light.
4. Do not wear for a long time at high volume to avoid damaging hearing.
5. Do not travel safely, please pay attention to the traffic when using headphones while driving or walking.
6. To ensure your safety, do not wear or place the headphones too close to the cardiac pacemaker (less than 10cm).
7. Do not use the device during thunderstorms. Thunderstorms may cause the device to malfunction and increase the risk of electric shock.

### FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference that may be received, including interference from unlicensed exempt devices. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance may void the user's authority to operate the equipment.  
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device. Operation of this equipment near a licensed radio transmitter may cause undesirable interference. This equipment is designed to operate with certain accessories. Use of accessories with this equipment, other than those specifically mentioned in the user manual, may cause harmful interference to radio communications. Such interference may be caused by the use of accessories that are not approved, substituted, altered, or modified. If such interference occurs, you are encouraged to try to correct the interference by reorienting the equipment and cables. If the interference persists, you should contact the manufacturer for assistance.  
\*Connect the charger or an authorized radio transmitter for help.  
The equipment complies with FCC interference limits set forth by an uncontrolled transmitter.  
This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

